
Muut mahdolliset asiat 
 
Elinkeinotoimikunta 15.09.2022 § 41    
      
 
   Lisäksi toimikunnassa keskusteltiin: 

- Puheenjohtaja totesi, että 7.6. toteutettu Yrittäjätilaisuus ja 26.8. 
Innostamisseminaari, joihin elinkeinotoimikunta myös osallistui, olivat 
myönteisiä ja onnistuneita. 
 
- Keskustelussa toivottiin, että valokuituhankkeet, joita kunnan alueella 
parhaillaan markkinoidaan, etenevät toteutukseen. 
 
- Seuraava kokous to 20.10. klo 16-18


